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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy a 
víziközmű szolgáltatók esetében megfeleljen a költségmegtérülés elvének?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban  számtalan  alkalommal  fordultam már  a  kormányhoz  a  víziközmű  ágazat  problémáit
érintő kérdésekkel, javaslatokkal. Az mindannyiunk számára világos, hogy a jelenlegi helyzet az
ágazatot illetően tarthatatlan. Óriási, ezermilliárdos nagyságrendű a forráshiány, a meghibásodások
száma  az  elmúlt  10  évben  megduplázódott,  a  hálózati  veszteség  helyenként  meghaladja  a  20
százalékot, ráadásul a szektor komoly munkaerőhiánnyal is szembe kell, hogy nézzen.

Az Országgyűlés Fenntartható Fejlődés Bizottságának elnökeként megkeresését kaptam a Víz
Koalíciótól, akik arra kértek, hogy szakmai kérdéseikre képviselőként kérjek választ Öntől:

A 2011.  évi  víziközmű-szolgáltatásról  szóló  CCIX.  törvény  1.  §  h  bekezdése  EU irányelvekre
hivatkozva  rendelkezik  a  költségmegtérülés  elvéről:  “a  víziközmű-szolgáltatás  igénybevételéért
fizetendő díjban a víziközmű működtetésével kapcsolatos indokolt költségeknek - a vízpolitika terén
a közösségi fellépés kereteinek meghatározásáról szóló, 2000. október 23-i 2000/60/EK európai
parlamenti és tanácsi irányelv 9. cikkének rendelkezéseivel összhangban - meg kell térülniük”.

• Hogyan tervezi az állam az ennek való megfelelést annak érdekében, hogy a 
szolgáltatóknál ne keletkezzen veszteség, ami előbb-utóbb a szolgáltatók 
ellehetetlenüléséhez és a szolgáltatás összeomlásához vezethet?

Válaszát előre is köszönöm!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


